
     

 

 

Referat af Ordinær Generalforsamling  

i Hørsholm Svømmeforening  

den 26. september 2022 

 

Mandag den 25. september 2023 kl. 18.15 afholdtes ordínær generalforsamling i Hørsholm 

Svømmeforening cvr.nr. 8686 9918 i Hørsholm Svømmehal, Stadion Alle 1-9, Hørsholm med følgende 

dagsorden:  

1. Valg af dirigent  

2. Forelæggelse af bestyrelsens beretning for det forløbne år  

3. Godkendelse af regnskab for det forløbne år 

4. Godkendelse af budget og kontingent for indeværende år. 

5. Fastsættelse af kontingent for det kommende foreningsår 

6. Behandling af indkomne forslag 

6a Forslag fra bestyrelsen om vedtægtsændring ifm. oprettelse af Tri-afdeling 

7. Valg af bestyrelse 

8. Valg af revisor 

9. Eventuelt 

 

Valg af dirigent  

Morten Kohl bød velkommen og gennemgik dagsordenen. Anders Dalsgaard blev indstillet som dirigent.  

Anders Dalsgaard konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig, idet 

indkaldelse med angivelse af dagsorden havde været ophængt i klublokalet og i forhallen samt lagt op på 

foreningens hjemmeside senest 3 uger før generalforsamlingens afholdelse.  

Bestyrelsens beretning 

Morten Kohl gennemgik følgende slides. 



 

 

 

 

 

        
              
                                    

       
           

                                  
              

                              

                                       
                                           

                               

                                           

             

       

                                

        

                     

                       

             

         

                             

          

           

           

             

                                    

                           



 

 

 

Dirigenten takkede for gennemgangen – og tilføjede at den skriftlige beretning vil blive fremsendt snarest.   

Der blev spurgt til, hvorvidt renoveringen ville gå i gang i 2024. Og i givet fald om processen kunne kortes 

ned. Morten understregede, at der skulle være en dialog med kommunen. 

Ad punkt 3 - Godkendelse af regnskab for det forløbne år  

Jens Christian Britze gennemgik regnskabet. Sæsonen 22/23 ender med et resultat på 262.364 kr. hvilket er 

meget tilfredsstillende, og skal ses i lyset af bestyrelsens fortsatte ønske om at konsolidere foreningen frem 

mod en evt. nedlukning af hallen ifm. renovering. 

På indtægtssiden skyldes det positive resultat primært øgede kontingentindtægter på baggrund af en 

mindre forhøjelse af disse, samt et meget flot overskud ifm. foreningens afholdelse af DM for hold og året 

Hørsholm Cup. Herudover har øgede aktiviteter omkring skolesvømning og tilskud fra Team Hørsholm 

bidraget til indtægtssiden. 

På udgiftssiden har foreningen styret økonomien stramt, men har dog set forøgede udgifter til primært Nets 

gebyrer ifm. foreningens betalingsløsninger, afsatte midler til opgradering af klublokale, nye rygsstartsbøjler 

                       

        

           

                                        

               

         

                           

                              

                   

                                    

                                                  

                             

                           

                              

                   

                                    

                                                  

                             



og indkøb af IPADs til svømmeskolen. Herudover er der brugt flere penge end vanligt på klubtilskud til 

træningslejre grundet de generelt højere fly- og hotelpriser efter coronanedlukningerne. 

Årets resultat betyder at foreningen per 31. maj 2023 har en egenkapital på næsten 1,3 mio. kr.  

Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

Ad punkt 4 Godkendelse af budget 

Jens Christian Britze gennemgik budgettet for sæsonen 23/24. Der budgetteres med et resultat på 2.000 kr. 

Dette resultat skal ses på baggrund af en forventet stabil indtægts- og udgiftsside, dog undtaget lønninger 

hvor der ses en omkostningsstigning i forhold til tidligere år, grundet i et lønefterslæb især til 

svømmeskoletrænerne ifm. weekendvagter. 

Det blev spurgt til, hvorvidt det var indregnet i budgettet, at svømmehallen evt. skulle lukke. Morten 

svarede, at det var korrekt, at der var tale om en joker. Foreningen har forsøgt at konsolidere sig, så der er 

midler til blandt andet aflønning af det faste personale. 

Der blev spurgt om kommunen havde sikret sig, at hvis byggeriet trak ud, at foreningen ville blive 

kompenseres. Morten Kohl svarede, at det ville bestyrelsen arbejde på. 

Budgettet blev herefter godkendt. 

Ad punkt 5 Fastsættelse af kontingent for det kommende foreningsår  

Generalforsamlingen skal godkende et nyt kontingent for næste sæson, uændret 200 kr.  

Der blev spurgt om baggrunden for, at man overhoved havde et kontingent. Hertil svarede jens Christian 

Britze, at der er nogle medlemmer, der deltager på flere hold – og det er ikke meningen at man skal betale 

mere end en gang for at være medlem. 

Forslaget om uændret kontingent blev herefter vedtaget. 

Ad 6 Behandling af indkomne forslag 

6a Forslag fra bestyrelsen om vedtægtsændring ifm. oprettelse af Tri-afdeling 

Kirsten Andersen gennemgik og motiverede forslaget. Kirsten Andersen nævnte, at oprettelsen af en TRI-

afdeling influerer på flere af paragrafferne i vedtægterne. 

§ 1. Medlemskab 

Anden sætning rettes  

Nuværende formulering 

Hørsholm svømmeforenings formå er at fremme interessen for svømning og at udvikle 

medlemmers færdigheder i svømning. 

 Ny formulering 

Hørsholm svømmeforenings består af en hovedforening med formål at fremme interessen for 

svømning og at udvikle medlemmernes færdigheder i svømning samt af en triatlonafdeling 

kaldet Hørsholm Tri, der har til formål at udvikle ungdomstriatlon. 



Hørsholm Tri er underlagt hovedafdelingen. Triatlonafdelingen skal nedsætte et udvalgt, der 

varetager triatlonafdelingens interesser og organisation Minimum et af medlemmerne skal 

indgå i klubbens hovedbestyrelse. 

Tilføjelse 

Foreningen har også til formål at styrke fællesskabet og det sociale liv i foreningen og fremme 

medlemmernes lyst til at engagere sig i foreningen og fremme medansvar i foreningen 

gennem folkeoplysende aktiviteter. Foreningen varetager disse interesser på et almennyttig 

grundlag. 

§2. Medlemskab 

Første sætning rettes 

 Nuværende formulering 

 Medlemskab kan opnås af enhver, dom ønsker at dyrke eller støtte svømning. 

 Ny formulering 

Medlemskab kan opnås af enhver, som ønsker at dyrke eller støtte svømning/og eller triatlon. 

Indsættes som 3. afsnit 

Triafdelingen har sit eget aktive kontingent. Et medlem af foreningen kan således kun 

medtælles to gange i de medlemsindberetinger, der foretages til de respektive specialforbund 

foreningen er medlem af, hvis personen har indbetalt kontingent i to afdelinger/to aktive 

kontingenter. 

 

§7. Regnskab 

Tilføjelse efter 1. sætning. 

 Triafdelingens udvalg skal have regnskabet godkendt af hovedafdelingen.  

Der var stor ros til Hørsholm Tri fra flere af deltagerne på generalforsamlingen og stor opbakning. Der blev 

spurgt til, hvorfor der ikke også blev arbejdet på at etablere hold for tri-hold på motionsbasis for voksne. 

Kristen henviste til initiativtager Johnny Vallentin, der svarede, at det var et stort arbejde og ikke tanken i 

første omgang.  

Vedtægtsændringerne blev herefter godkendt.  

Ad punkt 7 - Valg af bestyrelse 

Lars Søndergaard, Anders Dalsgaard og Jens Christian Britze stopper i bestyrelsen. Morten Kohl nævnte, at 

der var lagt rigtig mange timer i bestyrelsen og takkede for deres indsats i det forgange år. Morten Kohl, 

Kirsten Andersen og Kent Unold ville gerne fortsætte. 

Johnny Vallentin og Stine Bennike ville gerne stille op. Desuden anbefalede Morten Kohl, Bo Reimer. Johnny 

præsenterede sig og nævnte, at han har haft to børn i Sigma og hans søn Jonathan nu er i Hørsholm Tri. 

Johnny nævnte, at han brænder for Tri og tilføjede, at han havde et mål om at komme op på 20 atleter i 



Hørsholm Tri. Stine Bennike præsenterede sig herefter. Stine er mor til Carla, der er på børneholdet. Stine vil 

gerne være talerør for de yngste svømmere og hjælpe hvor man kan.  

De nævnte kandidater blev herefter valgt.  

Ad punkt 8 - Valg af revisor 

Dirigenten oplyste, at der skulle vælges 1 revisor. Som kandidat til posten som revisor blev alene foreslået 

Niels Væver Hartvig, hvorfor dirigenten erklærede Niels Væver Hartvig for valgt som foreningens revisor for 

regnskabsåret 2023-2024.  

Ad punkt 9 -Eventuelt 

Marina Nissen Jacobsen nævnte, at der var en aftale om at k-svømmerne kunne mødes med bestyrelsen og 

i k-udvalget. Det blev aftalt, at holdet vender tilbage med navne på, hvem der repræsenterer k-svømmerne.   

Dirigenten konstaterede, at dagsorden var udtømt, og erklærede herefter generalforsamlingen for hævet, 

idet han takkede medlemmerne for god ro og orden.  

 

Referent Kirsten Andersen 


